
Bestyrelsesmøde 7/9-2021 i RH 29 fra 20-21:30 

Deltagere: Casper, Michael, Betina, Marianne, Katarina, Lene 

Fraværende:  

Referent:  Casper 

DAGSORDEN  

1) Godkendelse af referat fra sidste møde (det var 14/6-2020 og det er vedhæftet) 

 

Referat fra sidste møde godkendt, og tilgængelig på hjemmeside 

 

2) Konstituering af bestyrelsen og fordeling af opgaver / ansvarsområder (tidligere fordeling ses 

nedenfor) 

 

Følgende konstituering blev vedtaget: 

 

Hussalg (Lene), Regnskab (Lene), Asfalt (Casper, Michael, Katarina), Vej og park (Michael), 

Legeplads (Betina), Fastelavn (Pia og Pia – ikke i bestyrelsen), It/hjemmeside (Casper), Facebook 

(Marianne, Betina) 

 

 

3) Status på økonomi; vi har fortsat en restance; hvad kan/må vi gøre 

 

En husstand i restance, Lene kontakter Søren ifb. Med muligheder for inddrivelse af skyldigt beløb. 

Efterfølgende er restancen blevet betalt. 

 

4) Status på asfalt; udskiftning at defekte riste (regnvandsbrønde) og reparation af de værste huller 

(vejsyn) indtil vi ved noget om fjernvarme etc. 

 

Betina kontakter Farum fjernvarme for en opdateret tidsplan for udrulning af fjernvarme i RH/RV 

 

Casper vil kontakte Dansk Asfalt for at få et opdateret del-tilbud for udskiftning af de resterende 

regnvandsbrønde, samt lapning af huller i vejarealer så vejen kan holde indtil komplet udskiftning 

af slidlag. 

 

5) Blomstereng – pris, alternativer 

 

Michael kontakter Mona, for et tilbud på en mindre ”blomstereng”, det var en enig bestyrelse der 

mente at det nuværende tilbud var for dyrt. Michael kontakter derfor Mona for en pris på 3 cirkler 

på 3m eller 3 x 3 meter firkanter, i stedet for hele græsarealet bliver udlagt til blomstereng. 

 

6) Den årlige bestyrelsesmiddag – ikke gennemført siden 2019. Det er med deltagelse af ”bedre 

halvdel”. Vi skal have fundet en dato og sted. 

 

Den årlige bestyrelsesmiddag er fastsat til den 14/1 eller 29/1, den endelige dato vedtages efter en 

afstemning 



 

 

 

7) EVT 

 

Der blev snakket om det muligt at udvide legepladsområdet til at evt. inkluderer større aktiviteter, 

som f.eks. basketball. Intet blev dog vedtaget. 

 

Næste mødedato og sted: 

 2. november 2021 klokken 20:00 i RH 40 

 

 

Referat udsendes indenfor 1 uge til kommentering. Der godkendes på e-mail, referat sendes til Casper der 

lægger det op på hjemmesiden sammen med info om dato for næste møde 

Mødeafholdelse, honoreres med 100kr  

Udvalg/ansvarsområder: Hussalg (Lene), Regnskab (Lene), Asfalt (Casper, Michael, Katarina), Vej og park 

(Michael), Legeplads (Betina), Fastelavn (Pia og Pia – ikke i bestyrelsen), It/hjemmeside (Casper), Facebook 

(Marianne, Betina) - kan ændres og nye udvalg/områder kan tilføjes.  

 


